

## Piccolo Monte International Kindergarten 比高樂國際幼稚園

## Piccolo Monte International Nursery 比高樂國際幼兒園

### Tea-Chats with the School

Dear parents,

Since Harts Preschool & Piccolo cooperate together, we all feel very happy for the arrangement. Thank you to all parents your support to our school. We have watched our students grow up together, and our team are all so grateful. Our school has already started planning for the next new school year.

In the past few days, some parents have had some questions about the school cooperation and management. There will be no changes to the current operation, curriculum and teaching, human resources and other matters in the coming school year. Some employees have already signed the new contracts and will continue to serve our children in the coming school year.

We would also like to take this opportunity to provide the occasion, titled “Tea-Chats with the School”, for parents to meet with the School Supervisor, School Principal, and the teaching team to learn more about the school, premises, curriculum development, and primary advancement preparation etc. All parents are welcome to join the tea-chats and share their ideas. Arrangements for the tea-chats are as follows.

Date: 10<sup>th</sup> March 2018 (Saturday)

Time: 9:00am-9:45am (PN), 10:00am-10:45am (K1), 11:00am-11:45 (K2)

Venue: Piccolo Monte, No. 166 Boundary Street, Kowloon

Please reply the below Reply Slip before 9<sup>th</sup> March 2018 if you are interested to join the event. For Enquiries, please contact our school at 25603322. Thank you.

School Office

樂希幼兒學校及比高樂自兩校合作以來各員工工作愉快，感謝家長十分支持及愛戴學校，有見學生一天一天成長，各員工及學生也開開心心地回校，學校亦已為新學年計劃及安排各員工來年工作。

近日學校收到部份家長就兩校合作上的一些傳聞，本校在合作、行政、課程、人力資源及其他事項來年不作任何改動。大部份員工已簽妥新合約，來年繼續為學生服務。學校就新學年安排亦予各教職員在工作編排及課程方面，已開展工作。本校將舉行「學校茶聚」時間，由本校校董、校監、校長及各老師們除與各家長聯誼外，也讓家長更了解學校及來年學校發展計劃、校舍資料、課程安排及小一升學等等，歡迎各家長抽空出席。有興趣參加的家長請在3月9日前回覆此回條。謝謝。

日期：二零一八年三月十日(星期六)

時間：上午九時至九時四十五分(學前班)，上午十時至十時四十五分(幼兒班)，  
上午十一時至十一時四十五分(低班)

如有任何查詢，請致電 25603322 與校務處聯絡

校務處 謹啟

**Piccolo Monte International Kindergarten 比高樂國際幼稚園**

**Piccolo Monte International Nursery 比高樂國際幼兒園**

**Reply Slip 回條**

I, the parent of \_\_\_\_\_ of Class \_\_\_\_\_, hereby  
acknowledge the captioned notice (Re: Tea-chats with the School).

I \* would like to / would not join the event, “Tea-chats with the School”.

本人為學生\_\_\_\_\_家長，班別\_\_\_\_\_。本人已知悉上述  
「學校茶聚」事宜通告內容。

本人\*將出席 / 將不會出席「學校茶聚」活動。

No. of attendees 出席人數：\_\_\_\_\_

Parent Signature:

家長簽署

Parent Name:

家長姓名

Contact Phone No. / 聯絡電話

Date / 日期

## **Piccolo Monte International Kindergarten 比高樂國際幼稚園**

## **Piccolo Monte International Nursery 比高樂國際幼兒園**

Recently, the school has received some inquiries from parents about Harts Preschool & Piccolo's cooperation. In order to avoid suspicion from old dearest parents, we issue this letter to inform and answer some of the parents' questions:

1. Harts Preschool & Piccolo will handle the financial account independently in the coming academic year. All other operations, administrations, curriculum development, and human resources, etc. will remain unchanged.
2. On the issue of rental leases, the school still has more than five-year term contract in the existing rental agreement. Parents should not worry about this issue.
3. The school has already planned for new improvements in operations and curriculum for the new school year. Most of the teachers have already signed new contracts and will continue to serve our students in the coming school year.
4. We will use the same existing curriculum, but will enhance some specific areas of learning like the English curriculum and STEM curriculum. Learning topics will be enhanced like science, Maths, technology, engineering and ethics, etc.
5. The K3 students' primary school interview training will continue to be taught by Principal Wong, Principal Lau and the teaching team. We will also invite primary one advancement experts/principals to hold seminar to share with our parents for interview tips and other useful information on primary one advancement.
6. The school will continue to arrange K2 and K3 parents and students to visit primary schools.
7. If necessary, the school will also write Recommendation Letter for students to include in their application to primary school.

In addition, the enrollment number of students has gradually increased. In particular, there are more parents who choose to enroll in whole day class but the place is limited. Therefore, the school has given all parents a Notice to reserve place for the new school year.

We thank all parents for their support and love for the school this year. Everything in the school aims to better teach our children. Parents are also invited to take time to join our event and meet our team on the coming Saturday, 10<sup>th</sup> March 2018. If you have any questions, you can contact Principal Wong, Principal Lau, or the School Supervisor Ms Cheung at 2560 3322. Thank you.

School Office

## Piccolo Monte International Kindergarten 比高樂國際幼稚園

## Piccolo Monte International Nursery 比高樂國際幼兒園

近日學校收到部份家長就樂希幼兒學校及比高樂的一些查詢。有見及此，為免家長猜疑，特函告知各家長諮詢問題，解答如下：

1. 樂希幼兒學校及比高樂來年財政將獨立分開處理，其他全部行政管理、課程發展、人力資源等，不會有任何改動。
2. 租約問題方面，現址租約還有五年以上合約，請家長不要因此而擔憂。
3. 學校就新學年安排予各行政及各老師員工工作編排及課程方面，慣常每年 3 月為各員工續約，所以大部份員工已簽妥新合約，來年繼續為學生服務。
4. 學校今年採用之英文及其他課程，明年仍會繼續沿用及會更優化英文及其他課程，並將會加入更多令學生各方面全人發展的內容。(如：科學、數學、科技、工程和德行等等)
5. K3 學生的小一面試訓練，仍會由黃校長及劉校長繼續為學生加強訓練。明年並會為各高班學生升學策略、面試技巧及其他進行練習，將會邀請一些升學專家到校為各家長進行小一升校講座分享。
6. 學校仍會繼續安排 K2 及 K3 家長及學生到不同小學參觀以作了解小學的生活。
7. 如有需要，學校也會為學生撰寫推薦信予各學生報讀小學。

以上就家長諮詢問題解答，祈家長明白。另因來年報讀學生人數漸多，特別是全日班有較多家長選擇報讀，但學位有限，所以校方給予新學年留位意願信件予各家長填報。(舊生有優先權先留位及有優先權選擇全日班。請家長儘快交回回條，以便為來年進行編班，及安排來年新生及後補生辦理註冊手續。)

在此，感謝各家長今年對學校的支持及愛戴。學校一切都是為孩子著想。希望來年為家長繼續提供更優質的服務。亦邀請各家長抽空於 2018 年 3 月 10 日(星期六)舉行的聚會。如有疑問，可致電 2560 3322 與黃校長/劉校長/張校監聯絡。

校務處謹啟